
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-7/2015 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 9. 6. 2015 v 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Zahálka, Hojka, Flemr, Coufalová, Panská, 
Harbichová, Janák 
Studentská komora (s): Pecinová, Omcirk, Pánková 
Omluveni: Kaplan (a), Tůma (a), Baláš (a), Jelen (a), Pokorná (a), Vomáčko (a), Novotný (s), 
Česák (s), Kalkusová (s)  
Nepřítomní: Blažek (s) 

 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka 
 

 
 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 9. 6. 2015: (11-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/06/2015: AS UK FTVS schválil Program zasedání 9. 6. 2015. 

 
2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání dne 12. 5. 2015 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu ze zasedání dne 12. 5. 2015. 

Hlasování o zápisu ze zasedání dne 12. 5. 2015: (11-0-0).  

Usnesení 02/06/2015: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání dne 12. 5. 2015. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o deficitu v hlavní činnosti, který je 7,5 mil. Kč. Zmínila případ 

filosofické fakulty UK a problematiku ekonomické náročnosti výuky. Předseda Heller se 

zeptal na prostupnost fakult a na ošetření přihlášení studentů do předmětů. Děkanka zmínila, 

že toto lze řešit omezením počtu přihlášených studentů do předmětu a srovnáním kreditové 

hodnoty předmětů. Proběhla diskuse o prostupnosti fakult a o koeficientu ekonomické 

náročnosti (KEN). 

 

 



4. Projednání a schválení návrhu změny Přílohy č. 6 Statutu UK v Praze – Poplatky 

spojené se studiem 

Předseda Heller přiblížil návrh změny Přílohy č. 6 Statutu UK v Praze. Senátor Hojka za 

studijní komisi informoval, že se zde jedná o zmírnění pravidel pro prodloužení studia. 

Senátor Zahálka vysvětlil navrhované změny. Legislativní komise doporučila návrh ke 

schválení. Předseda Heller se zeptal, zda se budou měnit poplatky za doktorské studium. 

Děkanka uvedla, že náš poplatek za doktorské studium je zdaleka nejvyšší na UK a to 

200 tis. Kč za rok. Budeme žádat o snížení tohoto poplatku. Předseda Heller zmínil, že by se 

dalo uvažovat i o prominutí nebo snížení poplatku pokud zahraniční student bude publikovat 

s afilací k FTVS. Proběhla diskuse o poplatcích za studium pro zahraniční zájemce o 

doktorské studium.  

Hlasování o návrhu změny Přílohy č. 6 Statutu UK v Praze – Poplatky spojené se studiem 

ve smyslu snížení poplatku pro zahraniční studenty doktorského studia z 200 tis. Kč na 

150 tis. Kč: (11-0-0) 

 

Usnesení 03/06/2015: Akademický senát UK FTVS schválil připomínku návrhu změny 

Přílohy č. 6 Statutu UK v Praze – Poplatky spojené se studiem ve smyslu snížení poplatku 

pro zahraniční studenty doktorského studia z 200 tis. Kč na 150 tis. Kč. 

 

5. Projednání a schválení návrhů nájemních smluv pro bufet a bistro 

Tajemník Zelenka přiblížil smlouvy pro nového nájemce bufetu a bistra. Senátor Omcirk 

upozornil na prohozené přílohy u smluv. Legislativní komise zmínila pouze formální 

připomínku, jinak s návrhem souhlasí. Senátor Omcirk se zeptal na trvání úlevy na 

nájemném. Senátor Janák se zeptal na situaci při případné stavbě kampusu. Tajemník 

Zelenka informoval, že v případě stavby kampusu přestává smlouva ohledně bistra platit. U 

bistra není smluvně zajištěna investice nájemce. Senátor Janák se vyjádřil, že by se do 

smlouvy měla zanést i formulace možnosti výpovědi v případě stavby kampusu. Senátor 

Omcirk se dotázal na výklad některých formulací, především té, která zavazuje fakultu 

k placení investičních nákladů ve výši 18 000 Kč za každý měsíc zbývající do konce 

řádného pětiletého smluvního období v případě, dojde-li k ukončení nájmu prostoru 

sloužícího k podnikání a pronajímatel nezajistí nájemci odpovídající náhradní prostor. 

Tajemník přítomné ubezpečil, že smlouva byla sestavena právníky a měla by myslet i na 

případ, že se v následujících pěti letech začne s výstavbou kampusu.  Proběhla diskuse o 

nájemních smlouvách pro bufet a bistro.  



Hlasování o návrhu nájemní smlouvy pro bufet: (11-0-0) 

 

Usnesení 04/06/2015: AS UK FTVS schválil návrh smlouvy pro bufet. 

 

Hlasování o návrhu nájemní smlouvy pro bistro: (10-0-1) 

 

Usnesení 05/06/2015: AS UK FTVS schválil návrh smlouvy pro bistro. 

 

6. Projednání a schválení návrhu smlouvy o nájmu nebytových prostor pro Ústav 

preventivního a sportovního lékařství 

Tajemník Zelenka přiblížil předloženou smlouvu. Legislativní komise vznesla pouze 

drobnou připomínku k datování smlouvy, jinak neměla vážnějších námitek. Senátor Zahálka 

vyjádřil souhlas se smlouvou a podotkl, že by bylo vhodné navázat s Ústavem preventivního 

a sportovního lékařství užší spolupráci. Senátor Omcirk se zeptal na výši nájemného. 

Tajemník Zelenka vysvětlil, že to je dle cenové mapy této lokality. 

Hlasování o návrhu smlouvy o nájmu nebytových prostor pro Ústav preventivního a 

sportovního lékařství: (11-0-0). 

 

Usnesení 06/06/2015: AS UK FTVS schválil návrh smlouvy o nájmu nebytových prostor 

pro Ústav preventivního a sportovního lékařství. 

 

7. Projednání a schválení návrhu organizačního řádu 

Senátor Zahálka přiblížil stav organizačního řádu. Uvedl, že do příště se zkoncipuje verze ke 

schválení. Předseda Heller informoval o diskusi s doc. Přívětivým o zařazení vojenské 

katedry. Děkanka uvedla, že nemůžeme zasahovat do toho, kam bude vojenský obor spadat, 

neboť je to dané přípisem ministerstva obrany. Tato katedra není součástí fakulty, je zde 

pouze smlouva o pronájmu prostor. Senátor Flemr se zeptal, kam tato katedra bude spadat. 

Děkanka odpověděla, že do Ostatních forem vzdělávání. Senátor Flemr se zeptal, jak se 

naložilo s připomínkami kateder k organizačnímu řádu. Děkanka zmínila, že většina kateder 

se na připomínkách shodla a ty byly zapracovány. Dále podotkla, že pro náš organizační řád 

může být vzorem organizační řád pedagogické fakulty UK, neboť nám je obsahově nejblíže. 

Předběžný návrh OŘ bude dále konzultován se zástupcem legislativní komise AS UK a 

zpracován k dalšímu projednání na zářijový AS UK FTVS.  

 



8. Různé 

Senátor Omcirk zmínil, že jen na toto zasedání přišlo přes 50 stran dokumentů, kde byly 

formální chyby, a požádal, aby senátorům chodily dokumenty ve finální verzi, aby senátoři 

netrávili několik hodin volného času pročítáním dokumentů. Senátorka Pánková upozornila, 

že stále na webových stránkách figurují již zesnulí vyučující. Předseda Heller zmínil potřebu 

zjednat pověření předsednictva pro nezbytné úkoly v době letních prázdnin. AS UK FTVS 

tichým souhlasem schválil pověření předsednictva zastupováním v době letních prázdnin. 

Závěrem předseda Heller zmínil, že příští zasedání bude 8. 9. 2015 a popřál přítomným 

pohodové letní měsíce. 

 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

  Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


